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(( ملخص البحث ))

القدرات البدنية والحركية المرتبطة بالاداء الحركي لمهارة الوقوف على اليدين على بساط الحركات الارضية .
تاليف البحث من خمس ابواب هي :-

الباب الاول /

- المقدمة واهمية البحث :- بينت الباحثة اهمية القدرات البدنية والحركية ودورها في تحقق المستوى العالي عن طريق ارتباطها بالاداء المهاري للوقوف على اليدين .

- مشكلة البحث :- هل ان لهذه القدرات البدنية والحركية اثر في مستوى اداء مهارة الوقوف على اليدين .

- فرض البحث :- هناك علاقة ارتباط دلالة احصائية بين القدرات البدنية والحركية ومستوى اداء مهارة الوقوف على اليدين .

الباب الثاني / الدراسات النظرية وشتملت :- القدرات البدنية والحركية الخاصة باللعبة الجمناستك , والمهارات الفنية على بساط الحركات الارضية وهي مهارة الوقوف على اليدين .

الباب الثالث /

- منهج البحث :- استخدمت الباحثة المنهج المسحي لملائمة مشكلة البحث .

- عينه البحث :- شملت اطفال روضة الجمهورية في بغداد / الرصافة الاولى والبالغ عددهم (70) طفلة .

- القدرات البدنية والحركية :- وشملت القوة الانفجارية والقوة المميزة بالسرعة وتحمل القوة والسرعة الحركية والتوافقات الحركية بين ( العين – واليد ) و ( العين – والقدم ) والتوازن والرشاقة والمرونة .

- تقيم الاداء الفني لمهارة الوقوف على اليدين :- تم تقيم الاداء الفني للحركات عن طريق اربع خبراء من ذوي الاختصاص باللعبة .

الباب الرابع /

يعد معالجة المعلومات احصائياً تم عرض النتائج بجدولين يضم الجدول الاول الوصف الاحصائي للقدرات البدنية والحركية ثم الجدول الثاني ويضم علاقة الارتباط مع مهارة الوقوف على اليدين . ثم مناقشة النتائج بصيغة علمية مستنده الى المصادر العلمية التي تشير الى ذلك .

الباب الخامس /

لقد خرجت الباحثة بـ (2) استنتاجات , وقد وضعت لها (3) توصيات علمية .

                                         ((Abstract))
Physical abilities and motor performance associated with motor skill to stand on its hands on the floor exercise mat.
Find ed from five sections are: -
Part I /
- Introduction and the importance of research: - the researcher showed the importance of physical abilities and motor skills and their role in the high level achieved by association with performance skills to stand on the hands.
- Problem: - Is that the physical abilities and motor effect in the level of performance skill to stand on the hands.
- The imposition of research: - There is a statistically significant correlation between the physical abilities and motor skill performance and the level of standing on the hands.
Part II / theoretical studies and Stmmelt: - physical abilities and motor skills for the game gymnastic, and technical skills on the floor exercise mat, a skill to stand on the hands.
Part III /
- Research Methodology: - The researcher used the survey method to fit the research problem.
- Sample: - Included in kindergarten Republic BAGHDAD / Rusafa's first and (70) child.
- Physical abilities and motor skills: - included explosive power and strength characterized by the speed and carrying power, speed, mobility and consensus between the motor (eye - and hand) and (Al Ain - and foot), balance, agility and flexibility.
- Assess the technical performance of the skill to stand on their hands: - Check the technical performance of the movements by four experts from specialists in the game.
Part 4 /
The information processing statistical results were displayed Bjdulin table includes the first description of the statistical capacity of the physical and motor, and then the second table includes the correlation with the skill to stand on the hands. Then discuss the results of scientific formula based on scientific sources which refer to it.
Part 5 /
I came out to the researcher (2) conclusions, and has developed her (3) scientific recommendations.
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